
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 18. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 397

Vil ministeren oplyse, hvor mange midler regeringen forventer, at der anvendes til sund-

hedsadministration i Sundhedsvæsen Danmark år for år i perioden 2020-2025? I sit svar

bedes ministeren oplyse udgiftsniveauet både før og efter den krævede besparelse på 75

mio. kr. årligt, samt i mio. kr. (2019-priser) og i antal fuldtidsbeskæftigede.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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